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Omschrijving Aankruisen wat van toepassing is 

Schriftelijke vragen (art. 37 RvO)  

Technische vragen X 

   

        

Onderwerp: Allocatie milieustraat gemeentewerf 

 

 

 

Vragen:  

 

 Vraag: Als wij de milieustraat niet zouden verplaatsen naar firma de Rodenburg, 

hadden we dan ook al moeten investeren in de huidige milieustraat? 

 

Antwoord: 

De huidige milieustraat voldoet momenteel aan de geldende regelgeving. De capaciteit 

voor de inzameling van metname groenafval is beperkt en feitelijk onvoldoende. Het 

grootste probleem is de verkeersveiligheid voor de weggebruikers op de Van 

Heemstraweg als ook de bereikbaarheid van de brandweerkazerne. 

 

 Vraag: Kunnen onze inwoners nog steeds gratis dezelfde afvalsoorten aanbieden op 

locatie Rodenburg; 

 

Antwoord: 

Momenteel is het zo dat inwoners op de gemeentewerf hun gratis afvalstromen inleveren 

en bij Rodenburg de betaalde afvalstromen. Met de allocatie van de milieustraat van de 

werf naar Rodenburg wijzigt alleen de locatie waar men het afval in kan leveren. De 

gratis afvalstromen blijven zoals deze nu zijn. 

 

 Vraag: in de beslisnota wordt gevraagd om in te stemmen met het voorstel om met 

de firma Rodenburg een overeenkomst voor de exploitatie van een milieustraat voor 4 

dagen per week af te sluiten. Wat betekent dit voor de zaterdag openstelling? Blijft 

Rodenburg de openingstijden van 09:00 uur tot 15:00 hanteren voor inzameling van 

de afvalsoorten? 

 

Antwoord: 

Over de openingsdagen zijn nog geen concrete afspraken gemaakt. Gedacht wordt nu 

aan maandag, woensdag, vrijdag en zaterdag. Waarbij de zaterdag een vaststaand 

gegeven is. De openingstijden zijn gelijk aan die van Rodenburg. (08.00 – 16.30 uur) 

 

 Vraag: wat voor gevolgen heeft de kostenstijging van de exploitatie 

(exploitatiekosten ca.     € 195.000) van de milieustraat bij Rodenburg op de 

afvalstoffen heffing? 

In de beslisnota staat dat het tekort van afgerond € 66.000,- wordt meegenomen in 

de afvalbegroting v.a. 2023. Dit betekent dat de Drutense huishoudens dit als 

afvalstoffenheffing in rekening gebracht krijgen? Klopt het dat dit gemiddeld € 8,-

/huishouding/jaar is? 

 

Fractie: Dorpslijst Puiflijk – Druten-Zuid 

 

           Datum: 10 januari 2022 
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Antwoord: 

Het tekort aan middelen bedraagt € 66.000. Dit is zoals vermeld in de nota exclusief nog 

toe te rekenen btw. De heffing stijgt daardoor met ca. € 10,00. 

 

 Vraag: is er op de locatie Rodenburg voldoende ruimte om in geval van drukte op de 

zaterdagen de verkeerstromen op een veilige manier op te vangen? 

 

Antwoord: 

Vanwege de ruimere openingstijden (4 dagen i.p.v. 1 dag) verwachten we dat het aantal 

bezoekers zich meer zal spreiden over de week. Het terrein van Rodenburg en ook de 

aanvoerende wegen daar naartoe biedt in tegenstelling tot de gemeentewerf voldoende 

capaciteit om ook extreme drukte op te vangen.  

  

 Vraag: geregeld zijn de ondergrondse afvalcontainers (glas, textiel etc) in de 

gemeente Druten vol. Is het mogelijk op een openbaar deel van Rodenburg extra 

ondergrondse containers te plaatsen waar naartoe elke inwoner van Druten kan 

uitwijken, en de onderneming toezicht heeft op een evt. volle container, ook in het 

weekend, zodat deze snel geleegd kan worden? 

 

Antwoord:  

Op de milieustraat komen ook voorzieningen voor het inzamelen van glas, kleding, 

matrassen, wit-en bruingoed enz. Dat is momenteel overigens ook al het geval. Wij 

verwachten niet dat dit invloed heeft op de bijplaatsingen. 

  

 Vraag: Rodenburg heeft momenteel ook een vergunningsaanvraag lopen voor een 

puinbreker. Met name de inwoners van Puiflijk zijn bang voor geluidsoverlast. Worden 

in de gesprekken die nu gevoerd worden ook afspraken gemaakt rondom eventueel 

de geluidsoverlast van dit bedrijf, zodat de angst bij de inwoners van Puiflijk worden 

weggenomen? Zo niet, is de gemeente Druten bereid deze afspraken in de 

gesprekken mee te nemen en de inwoners van Puiflijk hierover te informeren? 

 

Antwoord: 

Het traject van de vergunningaanvraag voor een puinbreker door Rodenburg staat los 

van de allocatie van de milieustraat. Voor de milieustraat is er geen breker nodig. De 

aanvraag voor de puinbreker is gedaan t.b.v. de overige bedrijfsmatige activiteiten van 

Rodenburg, dat loopt via de ODRN. De gesprekken met Rodenburg hebben betrekking op 

de milieustraat en het inregelen daarvan. Er is in het kader van de milieustraat dan ook 

niet gesproken over een puinbreker en mogelijk hinder daardoor. 

 

Wij zien de aanvraag voor de puinbreker los van de gesprekken rondom de milieustraat. 

Het lijkt ons niet raadzaam om de gesprekken omtrent de milieustraat te belasten met 

andere kwesties. Dat vertroebelt, met risico op ernstige vertraging of zelfs uitstel enz. De 

vergunningaanvraag voor de breker als ook de afwikkeling van bezwaren ligt bij de ODRN 

en wordt door hen afgehandeld beoordeeld.   

 

 

Antwoord: 

 

 

 

Verzonden: 
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Ter informatie: Indienen en wijze van afdoening door het college 

Schriftelijke vragen Afdoening door college: schriftelijke beantwoording 

binnen 30 dagen 

Technische vragen Indienen: uiterlijk dinsdag om 09.00 uur 

Afdoening door college: tijdens RTG vergadering 

 


